
… 

Datum: 5 juni 2024 | 19.00 uur 

Locatie: gemeentehuis, zaal Rome 

panwezigen 

gemeente: wethouder Bert Tijhof, Klaas Kok, 

ane EN 

Verhinderd 

(geanonimiseerd)

1. Welkom door wethouder Tijhof 

De heer Tijhof heet de aanwezigen hartelijk welkom en herhaalt de drie punten die de basis vormen voor 

dit overleg en op het eerste omwonendenoverleg van 10 april 2024 geformuleerd zijn: populatie van het 

park, een goed functionerend park en aandacht voor de buurt. Hij benadrukt dat deze uitgangspunten 

nog steeds van kracht zijn en roept de omwonenden op zich hier ook achter te scharen. 

2. Verslag 22 mei 2024 

e De tekst over het handhavingsverzoek wordt aangepast op verzoek van de heer B De heer 

Tijhof benadrukt dat hij niet het verzoek an sich betreurt, maar wel het feit dat er aan tafel met geen 

woord over gesproken wordt. Dat is niet hoe de communicatielijnen horen te lopen. Het 

omwonendenoverleg is de plaats om zaken in te brengen. De heer Tijhof pleit voor een open 

communicatie. 

e Volgens de heer B was afgesproken dat het mogelijk was met een hond over het park te 

wandelen en zijn daarna de graafwerkzaamheden begonnen waardoor er nu niet meer veilig 

gewandeld kan worden. 
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e Mevrouw (geanonimiseerd) BM betreurt het dat de onderlinge communicatie niet beter is, waardoor men ont 

omwonendenoverleg niet toekomt aan de inhoud. Zij is van mening dat in het gepubliceerde 

interview met de heer Kok de samenwerking onjuist is weergegeven. Hier staat nl. dat het 

omwonendenoverleg goed verloopt en dat ervaart zij anders. Het was beter geweest te vermelden 

dat het beter kan en dat we ons daarvoor inzetten met elkaar. De heer Kok geeft aan dat hij sinds 1 

mei 2024 in dienst is en de eerste twee overleggen die hij heeft bijgewoond als positief heeft 

ervaren. Het derde overleg verliep voor niemand plezierig, zo wordt geconcludeerd. 

e Naar aanleiding van het verslag: 

o Graafwerkzaamheden 14 mei vergunning aangevraagd, 15 mei verleend en 29 mei gepubliceerd. 

o De heer Kok heeft een afspraak met de familie (geanonimiseerd) MM over de in de rondvraag gestelde vragen. 

3. Risicoanalyse 

We starten met de zogeheten risiconiveau1-risico's: het risico is aanwezig en dermate aannemelijk, 

concreet en urgent dat direct (of in ieder geval voordat de opvang wordt geopend) een beheermaatregel 

noodzakelijk is. 

1. _Rondhangen/rondzwerven in de openbare ruimte 

BN werkt het niet om dergelijke oproepen in het welkomstdocument te zetten. Volgens de heer (geanonimiseerd) 

Goede dagbesteding is belangrijk om rondhangen te voorkomen. Elke te nemen maatregel kan leiden tot 

zaken die ons toch kunnen overkomen, aldus de heer (geanonimiseerd) BM Het gaat erom dat we zo goed mogelijk 

voorbereid zijn en vastleggen wat we doen als het niet werkt. Daarvoor is dit overleg bedoeld, benadrukt 

de heer Kok. Mevrouw (geanonimiseerd)geeft aan dat het goed is zaken als huisregels vast te leggen maar dat WN 

het slechts een beetje werkt. Mensen lezen slecht, zo is haar ervaring. Ze adviseert enkele dagen na 

aankomst een ronde te maken met nieuwkomers en hen ter plekke te attenderen op belangrijke zaken. 

| Volgens de heer (geanonimiseerd) is het type asielzoekers dat komt bepalend. Zoals afgesproken wordt gestart 

met de aan Rijssen-Holten gekoppelde statushouders. Volgens mevrouw (geanonimiseerd) WN ordt altijd 

gewerkt met een dagbesteding en wordt de omgeving gezamenlijk verkend na enkele dagen. 

De meest geschikte (logische en veilige) loop- en fietsroute: dit moet nog bepaald worden, de 

omwonenden kunnen hierover meedenken. De hoofdingang is zowel de in- als uitgang. Diverse 
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mogelijkheden worden besproken. Basisschoolkinderen worden met de bus opgehaald, de middelbar? 

scholieren gaan met het openbaar vervoer. 

Het COA stelt het welkomstdocument op, hierin wordt de route opgenomen. Dit document wordt naar 

behoefte vertaald. Op het azc werken mensen die meerdere talen spreken. Waar nodig maakt het COA 

WN gebruik van een tolk, geeft mevrouw (geanonimiseerd) desgevraagd aan. 

2. Asielzoekers die privé terreinen betreden 

vindt dat de personen die Mevrouw (geanonimiseerd) B geen bordje met ‘privé terrein’ wensen direct een zwakke 

schakel vormen. Ze betwijfelt daarom of dit de oplossing is, gezien de mogelijke onduidelijkheid. In veel 

situaties is het lastig te zien of er sprake is van een openbare weg of privé terrein aldus de heer Tijhof. Er 

is behoefte om ook de zijpaden van de geasfalteerde Vianenweg als doodlopende weg aan te merken. 

Zie bladzijde 52 van de risicoanalyse voor suggesties bebording. 

Bij overlast dienen de omwonenden contact op te nemen met het COA. Er komt hiertoe t. z. t. een 

meldkaart met alle contactgegevens. 

3. Overlastgevend gedrag in tu nneltje onder Rijssenseweg 

De heer Kok geeft aan dat met de politie wordt besproken hoe zij preventief gaat surveilleren rondom 

het azc na opening. De politie zal ook in het omwonendenoverleg een toelichting geven. De verlichting is 

inmiddels gerepareerd en t. z. t. komt er cameratoezicht. Naschrift: achteraf bleek de reparatie complexer 

dan verwacht. Daarom heeft deze nog niet kunnen plaatsvinden. 

De omwonenden verzoeken de omgeving ook netjes te houden. De heer (geanonimiseerd) MN verzoekt ook het deel 

rechts achter de tunnel in het vizier te houden danwel hier een hek te plaatsen. Dit is een potentiële 

rondhangplek. De gemeente neemt dit mee in de uitwerkingen. 

4. Overlastgevend gedrag in winkels 

Specifieke afspraken maken met winkeliers/ondernemers. Mevrouw (geanonimiseerd) en de heer BN 

Kok gaan hierover met de HHV (Holtense Handels Vereniging) in gesprek. 
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5. (Winkel}diefstal 

Volgens mevrouw (geanonimiseerd) Ns drie of vier keer stelen geen reden om iemand over te plaatsen. 

MN heeft Mevrouw (geanonimiseerd) EN ordt geadviseerd altijd aangifte te doen. De heer (geanonimiseerd) 

gehoord dat winkeliers gecompenseerd worden door het COA. Dit is niet bekend bij mevrouw 

(geanonimiseerd) De heer (geanonimiseerd) BN verzoekt geen veiligelanders toe te laten omdat die in de praktijk NN 

vaak voor overlast zorgen. Het COA zet ook in op zo weinig mogelijk of geen veiligelanders. Ook is 

afgesproken dat we dit monitoren in het omwonendenoverleg, daar worden de monitoringscijfers 

MM besproken en de maatregelen besproken. De heer (geanonimiseerd)geeft aan dat hij nog geen redenen heeft 

om het COA en de gemeente ‘op de blauwe ogen te vertrouwen’. Hij vindt dat afspraken geschonden 

zijn. De heer Kok roept op tot een andere sfeer en samenwerking. De heer Tijhof benadrukt dat het 

COA aan tafel zit en op alle vragen netjes antwoord geeft. Het is in ieders belang om zaken goed te 

regelen, iedereen doet zijn best. Van mening verschillen mag maar dan graag aan de voorkant. Voor 

de heer (geanonimiseerd) BM voelt 
gesproken. 

Er is een keuze gemaakt door college en gemeenteraad om het azc te vestigingen op (geanonimiseerd) 

daar moeten we mee verder. Ondanks dat je het er niet mee eens bent. In de samenleving komen 

mensen die hier te gast zijn als medebewoners van Rijssen-Holten, met alle mitsen en maren, aldus 

de heer Tijhof. Volgens de heer (geanonimiseerd) BM heeft bureau Beke in 2016 al geconcludeerd dat het botst 

omdat zaken als een risicoanalyse niet vooraf zijn gemaakt. Sommige dingen kunnen niet vooraf 

aldus de heer Tijhof. De heer (geanonimiseerd) BN ‘s van mening dat niet naar oplossingen is gekeken door het 

college, maar dat risico's juist te maken hebben met de locatie. Dit had een onafhankelijk bureau 

vooraf moeten onderzoeken, onderschrijft ook mevrouw (geanonimiseerd) 

Vooraf is gezegd dat locatie en aantallen niet ter discussie staan aldus de heer Tijhof. Als we hierin 

blijven hangen komen we niet verder met elkaar. Hij pleit voor structurele gesprekken want dat is de 

intentie van dit overleg. De heer (geanonimiseerd) BM geeft aan dat hij dit naar voren heeft gebracht zodat 

iedereen het kan lezen in het verslag. 

het alsof er al een beslissing is genomen en dan pas met omwonenden wordt 
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Pk 6. Diefstal lokale producten uit kraampjes langs de weg 

Volgens de heer (geanonimiseerd) Bs het verleidelijk om als je een klein budget hebt gratis eieren onderweg 

mee te nemen. Bij een beschuldiging hoort een ‘heterdaad’, het kan door iedereen gedaan worden. 

Het omwonendenoverleg zou het jammer vinden als de kraampjes zouden verdwijnen. 

Mevrouw (geanonimiseerd) BN heeft nu al bewust het woord GRATIS bij haar kraampje vermeld. 

7. Fietsendiefstal 

BEN Mevrouw (geanonimiseerd) zeeft aan det er in andere gemeenten een leensysteem is voor fietsen 

voor de eerste tijd (een tot twee weken), daarna moeten mensen zelf een fiets kopen. Mevrouw 

herinnert zich een uitspraak van de (geanonimiseerd) | vorige projectleider dat asielzoekers een tweedehands 

(opgeknapte) fiets krijgen. Dat geldt wel voor de Oekraïners aldus de heer Tijhof. Dit kan t. z. t. 

opnieuw bekeken worden. Op locatie worden fietslessen gegeven. 

Het is onduidelijk of en waar de camera’s bij de stations in Rijssen en Holten precies staan. 

8. Inbraken in huizen/auto's/schuren 

Mevrouw (geanonimiseerd) B vinct het niet terecht dat zij als omwonende extra hang- en sluitwerk moet 

aanbrengen omdat zij niet om een azc heeft gevraagd. Volgens de heer Tijhof is iedereen altijd 

verantwoordelijk voor de beveiliging van zijn of haar eigen huis. Het politiekeurmerk Veilig Wonen is 

B hierin een belangrijke graadmeter. De heer (geanonimiseerd) eat ook nu zijn tuinmeubilair buiten staan. 

De heer (geanonimiseerd)vraagt of er nog een wijkagent is. Hij heeft de MN laatste jaren weinig surveillance 

gezien en vraagt of er een politiepost in Holten kan komen. Die wens heeft de gemeente ook, aldus 

de heer Tijhof. De politie Oost-Nederland heeft team West-Twente in Nijverdal geplaatst als 

basisvestiging. In het gemeentehuis Rijssen is een post. Ook wordt af en toe gebruikgemaakt van 

een ruimte in het Kulturhus in Holten. Het gebied dat vanuit Nijverdal bediend moet worden is 

relatief groot, de bezetting relatief laag. Bij urgente situaties worden snel extra teams van 

omliggende gebieden ingezet. Dit punt zal in het gesprek met de politie meegenomen te worden. 

Daarnaast heeft de gemeente enkele BOA's in dienst. 
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Pk 9. Drugs- en alcoholgebruik door asielzoekers in openbare ruimte 

De heer Tijhof benadrukt dat dit niet alleen asielzoekers betreft, wel is het een feit dat asielzoekers 

WEN een relatief kwetsbare groep zijn. Mevrouw (geanonimiseerd) geeft aan dat men sowieso meekrijgt 

dat dergelijke zaken niet in een openbare ruimte mogen. Hierover vinden gesprekken plaats als dit 

op locatie gebeurt. Er wonen immers ook kinderen op het park. Mevrouw (geanonimiseerd) | uit haar oprechte 

vrees voor druggerelateerde aspecten. Mevrouw (geanonimiseerd) MM vindt dat roken een groot gevaar vormt in 

het gebied. 

10. Aanzuigende werking drugsdealers 

Dit komt ook in het gesprek met de politie aan de orde. De heer (geanonimiseerd)vraagt verduidelijking over BN 

de term periodiek monitoren. De frequentie is afhankelijk van hoe vaak een dergelijke situatie zich 

voordoet, verduidelijkt de heer Kok. Gezamenlijk bepalen we over hoe vaak we voorgelicht willen 

worden over dit onderwerp. De heer (geanonimiseerd)vraagt | of de politie een vaste plek op het terrein van 

N=: het COA kan krijgen. Dat is op geen enkele locatie het geval aldus mevrouw (geanonimiseerd) is 

wel 24/7 beveiliging op het park. Met de politie zal besproken worden of de agenten vaker aanwezig 

kunnen zijn in kantoor Holten in het Kulturhus aldus de heer Kok. 

11. Drugs dealen door asielzoekers 

Dit is een delict en wordt ook als zodanig behandeld en op gehandhaafd. 

12. Straatintimidatie en 13. Lastig vallen jongeren onderweg naar sportclub of school 

Dit komt ook in het gesprek met de politie aan de orde. Zowel incidenten als verdachtmakingen 

worden geregistreerd door het COA. Mevrouw (geanonimiseerd) hoe vastgesteld kan worden wie er een BN vraagt 
delict heeft gepleegd. Dat is vaak niet duidelijk. Wel is het belangrijk om altijd aangifte te doen en 

geval aan zet. Het is onmogelijk — ook nu niet — om camerabeelden op te vragen. De politie is in dit 

100% te scoren als het gaat om mensen betrappen en oppakken. 
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De heer (geanonimiseerd) MN vindt dat er veel gemonitord wordt maar dat de omwonenden afhankelijk zijn An 

het systeem van het COA. Er zijn veel systemen die langs elkaar heen kunnen werken. 

BN Mevrouw (geanonimiseerd) geeft aan dat bij elk omwonendenoverleg wordt gemeld wat er speelt op 

het park zodat omwonenden hierop kunnen reflecteren. 

Tijdens het volgende overleg bespreken we de infrastructurele risico's, Het streven is tijdens de 

volgende overleggen (3 en 17 juli) de overige punten uit de risicoanalyse te bespreken en daarmee 

alle punten aan de orde te hebben gehad. 

Rondvraag 

Er is een bijeenkomst geweest van een deel van de omwonenden zonder COA en gemeente. 

De heer (geanonimiseerd) MM heeft naar aanleiding van het overleg een document opgesteld en zal dit delen met 

de omwonenden die niet aanwezig waren zodat zij kunnen aanvullen. Alle aanwezigen geven aan dat 

hun mailadres gebruikt mag worden. Ter plekke worden alsnog de mailadressen uitgewisseld. 

De heer (geanonimiseerd) MN geeft aan dat er afgelopen maandag iemand hoogtemetingen voor de 

Pannenweg verrichtte. Het ging om boringen om te zien of er verkeersdrempels konden worden 

geplaatst. Het is de vraag of hier een verband is met het azc want dit is ook nieuw voor de heer Tijhof 

en de heer Kok. Zij zoeken dit uit en komen hierop terug. 

Mevrouw (geanonimiseerd) BN vraagt of er een rondleiding op een locatie van het COA kan plaatsvinden. Het 

overleg blijft voorlopig om technische redenen in het gemeentehuis. Voor een rondleiding kan een 

aparte bijeenkomst georganiseerd worden. 

Vakantieplanning 

Zienswijzennota: Het proces is omschreven in de nieuwsbrief: deze nota komt in de commissie op 10 

juni en op 27 juni in de gemeenteraad. Na akkoord start een periode van zes weken voor bezwaar. 

Het COA is voornemens te starten met vergunning plichtige werkzaamheden op maandag 26 

augustus. Als omwonenden komen we daarom op woensdag 21 augustus nog een keer bij elkaar, 

ondanks de bouwvak. Wel proberen we het laatste keer voor de vakantie al zoveel mogelijk 

informatie te hebben. De heer Kok dankt de aanwezigen voor hun inbreng. 
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Volgend overleg 

Woensdag 19 juni 19 uur, gemeentehuis zaal Rome (ingang Europaplein) 

BN mevrouw (geanonimiseerd) zijn dan verhinderd de heer Kok, mevrouw (geanonimiseerd) BN ce heer (geanonimiseerd) 

Woensdag 17 juli 19 uur, gemeentehuis zaal Rome (ingang Europaplein) 

evrouw (geanonimiseerd)(COA) B en de heer Kok zijn dan verhinderd mevrouw (geanonimiseerd) BN 
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